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Z á p i s n i c a 

 

z IX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

14.11.2023 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobrý deň prajem. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

dovoľte, vážení hostia, otváram IX. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

na ktorom vás všetkých vítam. Dovoľte, aby som ospravedlnil pána starostu. Bol odvolaný na 

poslednú chvíľu na  VÚC, kvôli nejakým problémom, ktoré tam vznikli. Ale vravel, že 

dobehne. Takže zatiaľ povediem zastupiteľstvo a potom, keď príde on, tak už to zoberie on. 

Takže poprosím, zaprezentujme sa. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili poslanci žiadni, čiže 

chýbajú nám zatiaľ pani Faťolová a pán Kočiš, ale dúfam, že prídu. Nakoľko je prítomných 11 

poslancov, konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov 

a zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

- - - 

 

Návrhová komisia 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím vaše návrhy. 

Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Navrhujem kolegyne, dámy, pani Hulmečíkovú 

a pani Zolnaiovú do návrhovej komisie.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Hlasujme za tento návrh.  

 

Hlasovanie č. 1:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh sme schváli. Takže poprosím návrhovú komisiu, 

aby sa sadla na svoje miesto. Ďakujem. Takže oznamujem, že návrhová komisia bola schválená 

a bude pracovať v zložení: pani Zolnaiová a pani Hulmečíková.  

 

- - - 

 

Určenie overovateľov 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Za overovateľov zápisnice určujem poslancov: pána 

Konečného a pána Gregu. 

 

- - - 

K programu rokovania 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, teraz pristúpime 

k schvaľovaniu programu, ktorý bol zverejnený. Najprv budeme hlasovať o bodoch 
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zverejneného programu  zasadnutia. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na 

uznesenie.  

    

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zverejnený program IX. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 2:  za: 11, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh bol schválený. Teraz poprosím pánov poslancov 

a poslankyne na prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. Treba 

predložiť všetky návrhy a potom následne o nich budeme hlasovať v poradí, v akom boli 

predložené. Nikto sa neprihlásil? Teraz pristúpime k návrhu o doplnenie bodov do programu 

rokovania. Poprosím poslancov o doplňujúce návrhy k schválenému programu rokovania. 

Nikto.  Pristúpime k bodu č. 1.  

 

- - - 

 

BOD č. 1 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 

4/2019 o poskytovaní príspevku na stravovanie dôchodcov 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči pán Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ako predkladateľ by som rád v krátkosti aspoň predstavil 

tento návrh na zmenu VZN. A chce by som sa v prvom rade poďakovať všetkým kolegom zo 

sociálnej komisie, ktorí prispeli a tvorili spolu so mnou, aj s pani tajomníčkou, tento návrh. Som 

veľmi rád, že sa nám to podarilo konečne sfinalizovať. A vlastne predstavené hodnoty 

a hodnoty a kategórie máte pred sebou. Som rád, že sme navýšili tieto príspevky. A tak isto som 

rád, že sa nám podarilo aj rozšíriť skupiny pomoci na vlastne novú kategóriu, ktorá pred tým 

nebola krytá. Takže dúfam, že všetci zahlasujete za tento návrh a vopred vám všetkým 

ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči pán Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Zdravím všetkých kolegov. Ja by som v podstate 

tiež chcel len vyjadriť také poďakovanie každému kolegovi z komisie, lebo bolo naozaj vidieť, 

že každý sa aktívne snaží pomôcť tým skupinám obyvateľov, ktorí túto pomoc najviac 

potrebujú. Čiže naozaj aj tie najnižšie dôchodky do 300 EUR, ktoré ešte stále v mestskej časti 

máme, tak tam vlastne sme sa spoločne dohodli na tom cieli, že by ten obed vďaka tým 

príspevkom od mestskej časti a od mesta úplne zadarmo. A po nejakých diskusiách, 

konzultáciách, sa dokonca podarilo presadiť ten návrh, aby sme prvýkrát do tohto rozpočtu 

zahrnuli aj dôchodcov s dôchodkom do 600 EUR, čo doteraz tak isto nebolo. Čiže mám z toho 

naozaj veľkú radosť ako každý aktívne sa snažil prispieť, aby sme dokázali rozšíriť to portfólio 

občanov, ktorým môžeme pomôcť, až do tej šestovky. Ďakujem každému.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pán poslanec. Ak sa nikto neprihlásil, uzatváram 

rozpravu. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie.  
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p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 o meste 

Košice v znení neskorších predpisov sa uznáša na zmene Všeobecne záväzného nariadenia 

mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 4/2019 o poskytovaní príspevku na stravovanie 

dôchodcov podľa predloženého návrhu. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujme za tento návrh. 

 

Hlasovanie č. 3:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Pristúpime k bodu č. 2.  

 

- - - 

 

BOD č. 2 

Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

č. 84 zo dňa 19.09.2023 v časti písm. a) 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Nech sa páči pán 

Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (procedurálne): Ďakujem pekne pán predsedajúci. Mám 

procedurálny návrh, aby sme prerušili tento bod do najbližšieho rokovania miestneho 

zastupiteľstva. Aj na základe záverov včerajšej finančnej komisie.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Pani Hulmečíková, nech sa páči. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ja som chcela k tejto téme tiež to isté povedať, len inými 

slovami. Takže sťahujem svoj  príspevok. 

 

 p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Takže budeme hlasovať o tomto návrhu. Nech sa 

páči. 

 

Hlasovanie č. 4:  za: 12, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh bol schválený. Nasleduje bod č. 3 

 

- - - 

 

BOD č. 3 

Návrh na 4. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 

2023 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram rozpravu k tomuto návrhu. Nech sa páči pani 

Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. V nadväznosti na ten predchádzajúci bod, 

o ktorom sme tiež hovorili včera, o tom uznesení na príspevok mestu Košice vo výške 157 300, 

tak si dovolím predniesť pozmeňujúci návrh, ktorý sme si prešli včera na finančnej komisii. Je 

tam zmena v stiahnutí tých 157 000, lebo tu sme už v tom návrhu mali, čo nám úrad zaslal, tak 
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sme mali, že tých 157 300 ako mestu nedáme. Čiže ostáva to, že stále platí uznesenie, že dáme. 

Druhá vec bola. Sme hovorili o finančných prostriedkoch na počítače pre poslancov. A tretí 

okruh bolo osvetlenie Dominikánskeho námestia, kde sme hovorili, že nie aby bolo len 

vianočné, ale aby bolo to celoročné. To boli také tri myšlienky, ktoré včera odzneli. A ešte tam 

bola reč o tom uvoľnení tých finančných prostriedkov, ako rozviazanie a kompetencia pre pána 

starostu. Takže dovoľte, aby som predniesla pozmeňujúci návrh. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje 4. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v predloženom znení: 4. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti 

Košice-Staré Mesto na rok 2023 v   predloženom znení: Príjmy celkové (bežné, kapitálové a 

finančné operácie FO) +45 219. Bežné príjmy + 45 219. V tom sú granty a transfery +45 219. 

Výdavky celkom (bežné, kapitálové, finančné operácie) +53 219. Bežné výdavky +59 219. 

V tom: Program 1 Služby občanom +25 465. Podprogram 1.4 Trhovisko +6 000. Podprogram     

1.9 Voľby, referendum +19 465. Program 2 Vzdelávanie +25 754. V tom: Podprogram 2.1 

Materské školy +25 754. Program 6 Samospráva a podporná činnosť +8 000. V tom: 

Podprogram 6.1 Samospráva, podpoložka 633 Materiál – výpočtová technika s príslušenstvom 

pre poslancov +8 000. Kapitálové výdavky -6 000. V tom: Program 1 Služby občanom -24 

500. V tom: Podprogram 1.4 Trhovisko -6 000. Podprogram 1.8 Zveľaďovanie verejných 

priestranstiev -18 500. Program 6 Samospráva a podporná činnosť + 18 500. V tom: 

Podprogram  6.2 Podporná činnosť +18 500. Čiže celkový rozpočet po úprave:                                   

bežné príjmy 7 925 148 EUR, bežné výdavky 7 496 593 EUR, kapitálové príjmy 183 138 EUR,                                   

kapitálové výdavky 605 315 EUR, príjmové finančné operácie 37 110 EUR,                                  

výdavkové finančné operácie 2 292 EUR. Príjmy spolu 8 145 396 €. Výdavky spolu                        

8 104 200 €. To je uznesenie, v ktorom je zhrnuté všetko to, ktorá položka z čoho vychádzala. 

Čiže toto je návrh na uznesenie. Pozmeňujúci návrh.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Takže otváram diskusiu k tomuto návrhu. Nech sa páči, pani 

Galdunová. Pardón, pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Nie k tomu konkrétnemu návrhu, ale 

k programovým zmenám. Nechcem tu vytvárať vášne, ale skonštatujem, že ... Poprosím hlavne 

organizačné oddelenie a tak isto kompetentných riadiacich pracovníkov tohto úradu, aby 

sledovali tieto zmeny, lebo si dovolím tvrdiť, berme to nadnesene, že včera keby som úrad 

nenavštívil, tak staromestské deti v škôlkach by Mikuláša nemali. Lebo prvá zmena hovorila 

o 3 000 EUR pri balíčkoch a poverený zamestnanec absolútne nemal tušenia o tejto akcii a bola 

mu zadaná iná. Čiže aj teraz poprosím, keď bude podpísané uznesenie, zadať konkrétne úlohy 

konkrétnym zamestnancom, aby sme tu nemuseli potom urgovať a pred Vianocami sa plašiť, 

aby sme čerpali rozpočet. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pán Djordjevič. To bolo mimo tohto bodu? Dobre. 

Nech sa páči pani Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň. Ja som sa včera nemohla zúčastniť finančnej 

komisie. Vidím, že v Programe 6. Samospráva a podporná činnosť je tá výpočtová technika 

s príslušenstvom pre poslancov za 8 000 EUR. Chcela by som vedieť, že na čo je to potrebné. 

My nie sme poslanci v národnej rade, aby sme tieto počítače potrebovali. Vie mi to niekto 

vysvetliť?  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Pán Djordjevič nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Tak ste mi nabila na smeč, ako si neviete predstaviť. Pred sebou 
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máte materiály, ktoré vám vytlačil úrad, ale máte ich len vy. My ostatní nie. Máte materiál pred 

sebou. Ste na kamerách. Nie ten. Ten modrý. Materiál k dnešnému zastupiteľstvu. Nám nikto 

netlačí. Vy stále máte vytlačené. Tak, aby sme si mohli materiály otvárať. Ale máte možnosť, 

ako demokraticky zvolený predstaviteľ, sa tejto možnosti vzdať. Čiže presne preto, že už piaty 

rok nedostávame žiadne materiály. Žiadna národná rada. Mestská časť Jazero má tri krát drahšie 

kúpené. Čiže pomôžete rozpočtu mestskej časti, ak pre vás táto technika zabezpečovaná 

nebude.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ale k tomuto, to je en bloc. To proste nie je tak, že keď niekto 

nechce. Ako to mám chápať teraz? Dobre. Tak poďme diskutovať o tom. Nech sa páči pán 

Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ja som nemal diskusný príspevok k počítačom. Otázka bola na pani 

predsedníčku Hulmečíkovú. Viem, že včera ste to riešili, vlastne je to celé horúce. Ale, aby som 

si to ujednotil. Tento nový návrh pozmeňovací, ktorý predkladáte, stále počíta s tým, že tých 

157  000 posielame mestu? Aj keď vlastne sme teraz ten bod prerušili a sami nevieme čo a ako 

s tým naložíme napokon. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Nech sa páči pani Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Stále platí, že posielame mestu, lebo začal by sa 

biť ten predchádzajúci bod s touto úpravou. Tu sme prerušili bod rokovania a tuná by sme 

povedali, že im nedáme. Čiže včera, keď sme sa bavili na finančnej komisii, tak sme dospeli 

k záveru, že treba počkať do decembra, pretože mesto vraj garantuje, že nám doplatí všetko. Po 

prvé. A po druhé, úrad ešte nevstúpil do rokovania s mestom. Čiže my nevieme ani závery 

mesta, ako sa k tomu postaví, k tým 157 300. Čiže teraz mestská časť musí vstúpiť do rokovania 

s mestom. Uvidíme, aký bude výsledok. A v decembri definitívne uzavrieme, čo s tými 

157 000.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Len v predchádzajúcom zastupiteľstve sme 

nezaviazali úrad, aby vôbec vyslal nejaký signál mestu, že proste pre nich máme nejaké peniaze 

a na čo budú. Čiže teraz by sme mohli urobiť to, že odhlasovať si, že áno, dáme mestu, ale na 

aký účel a či vôbec účelové tie peniaze budú. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Všetko je tam napísané. Úrad je povinný 

účtovným opatrením vstúpiť do rokovania s mestom. Čiže, máme uznesenie. Čiže na základe 

toho uznesenia sa vstúpi do rokovania s mestom a uvidíme výsledok. My sme hovorili aj na 

predchádzajúcej finančnej, ktorá presne bola v týchto priestoroch, že tam nechávame my voľnú 

ruku úradu na rokovanie s mestom Košice. Čiže, ako pán starosta vyrokuje, tak bude.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Čiže je to na pánovi starostovi, aby oznámil mestu, 

že máme pre nich peniaze.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Áno, ako na štatutárovi tejto mestskej časti, ako 

vyrokuje s mestom. Zatiaľ to platí, že tých 157 300 zostáva ako pre mesto. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Ale platí to, že tie peniaze sú viazané na účel veci. 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ (faktická): Je tam presne napísané v uznesení. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Pán Konečný nech sa páči. 
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p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem za odpoveď. OK. Tak v tom prípade, že ostávame, ale do 

decembra sa vlastne rozhodne, či áno, či nie. Dobre. Tak to je OK. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Pani Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ja sa len chcem opýtať úradu, asi pána zástupcu alebo 

prednostu, že aký je postup vlastne, lebo keď 19.9. sme odsúhlasili tie peniaze, 10 % z FAST 

CARE, že pôjde teda mestu, tak ako to bolo avizované, že bude vyjednané aj medzi ostatnými 

starostami mestských častí a pánom primátorom. Čo vlastne urobil úrad v tejto veci od 19. 9., 

keď my v uznesení máme, že sme ochotní tieto peniaze poslať? A ako teda úrad postupoval? 

Lebo my sme sa včera na finančnej komisii dozvedeli, že vôbec nič sa neudialo, okrem toho, 

že sa to zverejnilo na webovej stránke. Predpokladám, že to nie je oficiálna komunikácia 

s magistrátom.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dám slovo pánovi prednostovi. 

 

p. Timko, prednosta MiÚ: Ďakujem pekne. Ide o to, že sme výkon vášho uznesenia len 

pozdržali a pozastavili. Nie že by sme ho nechceli akceptovať, ale čakali sme na isté kroky 

mesta, ako si bude aj ono plniť finančné záväzky voči nám, ktoré vieme ako prichádzali tohto 

roku. A teraz sa vlastne ukázalo na konci tohto kvartálu, alebo v tomto kvartáli, že neprišli 

všetky podielové dane, ktoré mali prísť. No a naposledy, keď už sme chceli výkon tohto 

uznesenia realizovať oficiálnym upozornením mestu, alebo informáciou mesta, na rade 

starostov bola nejaká dohoda, kde sa starostovia aj ostatných mestských častí vyjadrili 

negatívne k tomu, aby poslali peniaze magistrátu. A preto sme aj my posunuli termín. Ale bolo 

tam ešte aj povedané také, že tých 150 000 magistrát nespasí. A bolo tak brané ako keby im ani 

na tom nezáležalo. Ale nie je to vôbec v tom, žeby sme nechceli dať peniaze, len sme čakali 

ako sa mesto bude chovať k nám. No a samozrejme, nie je tam nejaký termín. Do konca roka 

máme stále čas to urobiť, tak ako aj teraz vlastne ste rozhodli, že sa ešte bude čakať na tie kroky. 

Teraz už, keď to po finančnej komisii včerajšej je jasné, tak pošleme výzvu mestu oficiálnu 

a budeme čakať na reakciu Magistrátu mesta Košice. Potom rozhodnete. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne pán prednosta. Pani Faťolová nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem za slovo. Ja by som len chcela k tomu toto podotknúť, 

že tieto veci, informácie, sa dozvedáme tu, na tomto zasadnutí. Sú to pre nás novinky. A mám 

z toho celého pocit, že úrad voči úradu sa drží v šachu, alebo čaká čo urobí jeden a čo urobí 

druhý. To sa takto nedá asi jednať a komunikovať. To je divné. To môžeme ťahať donekonečna 

a nič nevyriešime a nič neurobíme. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Pán Djordjevič, nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Musím z veľkej časti, alebo chcem 

z veľkej časti podporiť, alebo uznať za pravdu pánovi Timkovi v rozsahu toho, čo hovoril, že 

mesto neposielalo všetky peňažné prostriedky, ktoré malo a ktorým je viazané uznesením 

mestského zastupiteľstva. Nebolo to komunikované oficiálne, lebo zrejme sú na to dôvody, ale 

mesto malo, a nechcelo paniku voči bankám a ostatným partnerom dodávateľským 

vzbudzovať. Ale jednoducho, sú aj z príčiny štátu na meste problémy. Hej? Však boli úžasné 

reformy, ktoré samosprávam milióny eur zobrali. Čiže mesto sa chcelo vyhnúť nejakým 

pokutám zo strany štátu, tak uprednostnilo inde platby. Ale je prísľub, že budú ku koncu roka 



Zápisnica z IX. zasadnutia zo dňa 14.11.2023  Strana 7 z 12 
 

zaplatené. Tak, ako bolo mesto Košice pred nami, bude tu aj po nás. Čiže neobávajme sa, že 

mesto Košice nepošle peniažky. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Ak sa nikto nehlási do rozpravy. Ešte nech 

sa páči pani Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Chcela by som, aby sme sa vrátili k úprave rozpočtu. Chcela 

by som dať návrh, aby sme v rámci tohto vášho pozmeňujúceho návrhu hlasovali o každom 

jednom programe samostatne. To znamená Program 1. Služby občanom. Program 2. 

Vzdelávanie atď. Nedá sa mi to. Kľudne môžete prísť stlačiť. (pozn.: mimo zvukový záznam) 

A ešte sa vrátim k vám. Tieto papiere, ktoré tu mám, mám požičané od kolegov. Dobre? (pozn.: 

mimo zvukový záznam) Aj tie modré. (pozn.: mimo zvukový záznam) Tak, nesedíte blízko pri 

kontrolórovi.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Pán kolega, poprosím kľud. Čiže, čo? Dáme ešte raz, nech 

sa prihlási pani Galdunová s procedurálnym návrhom? Tak poprosím, skúste. Nech sa páči, 

teraz to už funguje. Takže ešte raz poprosím pani Galdunovú, aby predniesla návrh. Vymažte 

celú tabuľu, prosím vás, a prihláste pani Galdunovú s procedurálnym návrhom, pretože jej 

nefunguje zariadenie. Čiže ešte raz poprosím pani Galdunovú, nech sa páči. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ (procedurálne): Takže dávam procedurálny návrh, aby sa 

o jednotlivých programoch, v rámci teda pozmeňujúceho návrhu kolegov, hlasovalo 

samostatne.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Čiže ideme hlasovať za to, či budeme 

osobitne, alebo spolu. Čiže teraz dáme, či budeme osobitne. 

 

Hlasovanie č. 5:  za: 3, proti: 8, zdržalo sa: 2 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Čiže nemá význam hlasovať za to, či chcete spolu. Dobre. 

Ďakujem pekne. Pán Djordjevič nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja už len k tomu chcem dodať, ako bolo pred chvíľou povedané, 

že procedúrou sa dáva návrh. Presne takéto, či prerušiť bod, odložiť, hlasovať osobitne. Čiže ja 

dnes ľutujem, že som okrem toho nákupu výpočtovej techniky neobjednal aj dajaké školenia 

pre poslancov, či už zákonov o obecnom zriadení, alebo ovládania zariadenia.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Michal, poprosím. Naozaj, netreba z toho robiť žiadnu vedu. 

Pani Galdunová na to má nárok, čiže netreba o tom diskutovať absolútne. Pani Galdunová nech 

sa páči. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Kľudne si tu môžete sadnúť a prejsť tými gombíkmi. Ja som 

aj vypla a znova dala kartu naspäť, aj tak to nešlo. Aspoň teda je mi jasné. Jednotlivé programy: 

Program 1. Služby občanom, Program 2. Vzdelávanie, s tým súhlasím. Ale s tými počítačmi 

nie. Takže ja budem hlasovať PROTI.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Ja s tým tak isto trošku mám problém s tými 

počítačmi. Ale, keď to tak odhlasujete, mne je to jedno. Nech sa páči pani Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ja by som len chcela podotknúť, že na to je finančná komisia, 
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aby sme si jednotlivé položky prechádzali postupne. Ja viem, že asi včera ste nemohli prísť. Je 

to úplne v poriadku. Len tam sme si to prešli. A podľa mňa, nemá zmysel to ešte po jednom na 

tomto zasadnutí.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Pani Zvarová Bašistová nech sa páči.  

 

p. Zvarová Bašistová, poslankyňa MiZ (faktická): Mne je trošku ľúto, že sa na tomto 

naťahujeme, lebo všeobecne vo verejnej správe, pod ktorú patrí aj štátna správa, keď 

zastupujeme občanov, tak mali by sme mať k dispozícii buď materiály, alebo technické 

prostriedky na to, aby sme mohli pracovať. To neznamená, že každý z nás musí mať počítač, 

alebo tablet. Hoci v dnešnej dobe je to samozrejmosť. Mňa trošku mrzí, že pri sčítaní ľudu 

Štatistický úrad Slovenskej republiky daroval verejnej správe, a teda aj mestským a miestnym 

úradom tablety, ktoré využili teda mnohé mestské časti aj v Košiciach práve pre prácu 

poslancov. My nemáme na úrade ani kanceláriu k dispozícii. Nemáme ani materiály, keď 

zasadá komisia alebo komisie, alebo miestne zastupiteľstvo. Ani ja nemám dnes ten materiál. 

To nie je útok na nikoho. To je o tom, že jednoducho, ak máme pracovať v prospech ľudí 

a máme si zodpovedne robiť svoju prácu, máme mať pripravené pre to aj podmienky. Ďakujem. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Keď sa nikto nehlási do diskusiu, uzatváram 

diskusiu a ideme hlasovať o bode č. 3. Poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Takže ja som prečítala celý 

pozmeňujúci návrh. Takže návrh uznesenia. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto schvaľuje 4. úpravu Programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 

2023 v predloženom a prečítanom znení, kde príjmy spolu sú 8 145 396 EUR a výdavky spolu 

8 104 200 EUR.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujme.   

 

Hlasovanie č. 6:  za: 11, proti: 2, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh bol prijatý. Pristúpime k bodu č. 4.  

 

- - - 

 

BOD č. 4 

Doplnok č. 4 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení mestskej časti 

Košice-Staré Mesto 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči pani 

Zolnaiová. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Chcela by som doplniť, alebo dať pozmeňujúci návrh k tomuto 

návrhu na uznesenie, a to doplniť Zásady a postup pre udeľovanie verejných ocenení mestskej 

časti Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu, ale s doplnením „s účinnosťou od 1. 1. 

2024“. Ďakujem. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Nikto k tomuto bodu do diskusie? Ďakujem pekne. 

Uzatváram diskusiu. Poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie. Aj 

s doplnkom samozrejme.  
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p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje Doplnok č. 4 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných 

ocenení mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu s doplnením účinnosti 

od 1. 1. 2024.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Nech sa páči, hlasujme.  

 

Hlasovanie č. 7:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh bol prijatý. Ďakujem. Pokračujeme bodom č. 5.  

 

- - - 

 

BOD č. 5 

Návrh na udelenie verejných ocenení mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram diskusiu k tomu návrhu. Ak sa nikto neprihlásil, 

uzatváram. Poďme hlasovať, nech sa páči.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto A. schvaľuje zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto č. 87 zo dňa 19. 09. 2023. B. schvaľuje a) cenu Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Staré Mesto pre kolektív Maratónsky klub Košice. b) cenu Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto pre jednotlivcov: 1. Ing. Máriu Gildeinovú, 

2. Bc. Barboru Wrzesiński, 3. MUDr. Tatianu Polákovú.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, poďme hlasovať.  

 

Hlasovanie č. 8:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Tento návrh bol schválený. Ďakujem. Pristúpime k bodu č. 

6.  

- - - 

 

BOD č. 6 

Návrh na doplnenie Komisie na vypočutie uchádzačov na post riaditeľa príspevkovej 

organizácie Múzea Vojtecha Löfflera a zmena termínu výsledkov z vypočutia uchádzačov 

o post riaditeľa 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani Zolnaiová nech sa 

páti. 

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja by som teda chcela predsedu komisie na vypočutie 

uchádzačov na post riaditeľa, aby nám predniesol svoje návrhy na členov komisie, ktorých 

máme do voliť, ak ich má. A ja by som teda chcela tiež navrhnúť pani Lenu Leškovú – 

Bubánovú. Ona žije a tvorí v Košiciach. Podklady máte u seba všetci. Teraz som ich rozdala 

v priebehu zasadnutia. Venuje sa vizuálnemu umeniu, pôsobí ako galéristka v BanGallery od 

roku 2021 a organizuje výstavy slovenských a zahraničných umelcov v Košiciach, Viedni, 

Londýne, Rijeke. Čiže ja si myslím, že bude dobrým prínosom do našej komisie. A tá odborná 
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garancia toho, že tam bude sedieť odborník, ktorý vie posúdiť daného uchádzača, bude 

garantovaná. Tak budem rada, ak zvážite jej podporu.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Ja by som tak isto ešte chcel doplniť, ale to je na 

zvážení vás, či chcete alebo nie. Viac menej menuje riaditeľa múzea pán starosta. Či by mohol 

byť prítomný aspoň pri tom výbere, aby videl, že ktorý sú uchádzači. Aby sa nestalo to, že nám 

proste toho, čo vyberieme nejak nezvolí. (pozn.: mimo zvukový záznam) Aby bol pán starosta 

prítomný. Nebude mať hlasovacie právo. Bude prítomný. Tak nebol určený v tej komisii, tak 

preto si myslím, že by bolo dobré, keby tam bol, ako nečlen. Áno. (pozn.: mimo zvukový 

záznam) OK. Tak potom je to v poriadku. Priznám sa, nemám tie mená všetky, čo sme 

navrhovali. Ale viac menej sme si dali nejakú úlohu, ktorú mal každý z nás splniť. Čiže 

poprosím pani Faťolovú. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja by som tak isto chcela navrhnúť pána Borisa 

Vaitoviča, ktorý pôsobí na fakulte umení. Je v oblasti umenia tak isto na obci známy. Takže 

možno aj všetci ho poznáte. Budem rada, keď ho tam vieme doplniť. Ďakujem pekne.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Pán Djordjevič nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ako, v rámci faktickej už som skoro zabudol čo. No, 

prihlásil som sa. Zase som sa rozčúlil, asi bude potrebné prelepiť ten gombík na procedúru dám 

vám, lebo už štvrtý krát dneska pani Faťolová porušila rokovací poriadok. Dobre. Nie, zelené 

sa nerobí. Chcel som reagovať na pána Eperješiho, že vôbec ja nevidím žiaden problém, že bol 

by prítomný pán starosta. Kľudne môže byť aj v komisii. Čo je na tom? Však on navrhuje 

v konečnom dôsledku. A prečo by nemal mať hlasovacie právo? Prečo nie? Nesmie byť? 

Nesmie byť. (pozn.: mimo zvukový záznam) Nemal by byť.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Naše VZN hovorí o tom, že on určuje riaditeľa. To, že sme 

to zmenili celé, je proste na nás. Tak ste si to odhlasovali. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Dobre. Čiže ja hovorím tak. Pokiaľ nebráni tomu zákon, 

ja nevidím vôbec problém ani aby tam bol, ani ako člen, alebo prítomný. Ale treba to preveriť.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Nech sa páči pán Grega. 

 

p. Grega, poslanec MiZ: Takto. Čo sa týka tej účasti, to je, môže – nemôže. Podľa mňa by nemal 

byť. Lebo preto je tá komisia. Má dôveru. Zvolíme tam ľudí. A hlavne odborníkov. Starosta, 

a nie akože ten náš, ale všeobecne. Starosta, či primátor nie je odborník na túto, proste, 

záležitosť. A keď sa vrátim dozadu, v živote som nikde nebol v nijakej komisii. Lebo na čo?  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ale komisia predtým nebola žiadna.  

 

p. Grega, poslanec MiZ: Ale v minulosti, keď boli nejaké komisie. Tak tam by nemal byť, 

proste, akože štatutár. V konečnom dôsledku to i tak on odobruje, alebo robí. Ja len hovorím, 

že nech to riešia odborníci. Ale jak rozhodnete. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ale sa môže stať, že vyberieme uchádzača a pán starosta 

povie, že ho nevymenuje. To je celé. Nič tým nesledujem absolútne. Tak, lebo on má právo 

určiť, či áno alebo nie. Dobre. Necháme si to vysvetliť pánom kontrolórom. 
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p. Pillár, hlavný kontrolór MČ: Dobrý deň vážený pán predsedajúci, vážené panie poslankyne, 

vážení poslanci. Takže, keď k tomu môžem povedať, čo sa týka toho zloženia komisie, tak áno, 

táto komisia má vlastne poradný charakter pre štatutára. Takže skutočne nie je vhodné, aby 

štatutár bol členom komisie, lebo jemu sa predkladá, že čo komisia vybrala a on sa rozhodne. 

Buď príjme tohto navrhovaného kandidáta, že áno, aj on sa s ním stotožní. Účastný môže byť, 

len ako účastník. Niečo ako verejnosť. Ale skutočne, ako člen komisie by nemal byť.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Nech sa páči pán Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Ja by som naviazal len na pána kontrolóra. 

V auguste, pamätáte si, sme venovali naozaj veľký priestor v kancelárii u pána kontrolóra, kto 

bude členom tej výberovej komisie. Sme tam nanominovali rôzne mená. Čiže dnes by som to 

naozaj uzavrel tak. Ak kultúrna komisia chce ešte doplniť dve mená do tejto výberovej komisie 

zo strany odborníkov. Doplňme, v poriadku. Aby to naozaj bolo, že sú to ľudia, ktorých kultúrna 

komisia chce mať. Je to posvätené zastupiteľstvom. A naozaj, pán starosta, samozrejme ako 

prísediaci, ako človek, ktorého to zaujíma, tam môže sedieť. Veď to možno aj ja si tam prídem 

sadnúť, aby som videl tých uchádzačov, lebo potom o nich budeme hlasovať. Ale naozaj 

v tomto prípade nezdá sa mi vhodné, aby on mal to hlasovacie právo a bol členom tej výberovej 

komisie. Čiže, ako prísediaci samozrejme, je to úplne logické. Nech tam sedí, nech vidí tých 

uchádzačov a urobí si nejaký názor. Ale nech to hlasovacie právo majú tí odborníci, tak ako 

kultúrna komisia to navrhuje. Čiže dneska za tie mená zahlasujem. A potom uvidíme, ako to 

teda celé prebehne. Ďakujem.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Čiže dáme pozvánku pánovi starostovi s tým, že 

môže byť prítomný. Tak? OK. Super. Ďakujem. Jasné, rozumiem. Nech sa páči pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Ja tu len reagujem aj na základe pána 

zástupcu, ktorý hovoril, že sa nezriaďovali komisie, alebo takto. Ale to nejdem teraz skúmať, 

čo tu bolo v minulosti. Ale áno, je to taký začarovaný kruh niekedy, lebo starosta nemusí 

vymenovať, alebo navrhnúť a zastupiteľstvo ho nemusí schváliť. A to ten začarovaný kruh je 

na všetkých úrovniach, či už pri vymenovaní alebo odvolávaní, lebo zastupiteľstvo vtedy nevie 

sa pohnúť bez štatutára a štatutár bez zastupiteľstva. Taký výborný príklad je taký, že pred 

dvoma týždňami môj kolega, pán Ihnát, na úrovni kraja chcel navrhnúť jedného riaditeľa a dnes 

je ten riaditeľ už na iných miestach a inými orgánmi držaný. Čiže nie je to celkom dokonalý 

zákon. Ale jednoducho sa musíme rešpektovať. Preto hovorím, nevidím žiaden problém. Ale 

nie je to tak celkom, že štatutár nemusí. Jeden bez druhého sa tu nepohneme. Ani zastupiteľstvo 

bez starostu, ani starosta bez zastupiteľstva. Ďakujem. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne. Pani Galdunová. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ. Ja by som len chcela poprosiť, aby potom pozvánka prišla 

všetkým poslancom, a teda ja pánovi starostovi. Ďakujem. 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Dobre. Samozrejme. Takže, keď nikto nemá v diskusii, 

poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie.  

 

p. Zolnaiová, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto A. schvaľuje za členov komisie na vypočutie uchádzačov na post riaditeľa 

príspevkovej organizácie Múzea Vojtecha Löfflera: 1. Mgr. Lenu Leškovú – Bubánovú, 2. doc. 

PaedDr. Mgr. art. Borisa Vaitoviča, ArtD. V časti B. schvaľuje zmenu uznesenia Miestneho 
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zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto č. 72 zo dňa 28.08.2023 v časti C2 

nasledovne: „Výsledky z vypočutia uchádzačov o post riaditeľa predloží komisia starostovi 

mestskej časti Košice-Staré Mesto ako návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej 

organizácie Múzeum Vojtecha Löfflera, Alžbetina 20 Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Košice-Staré Mesto v termíne do 30.11.2023“. Zmenili sme teda iba dátum.  

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Áno, tam sme museli zmeniť dátum. Ďakujem pekne. Poďme 

hlasovať.  

 

Hlasovanie č. 9:  za: 13, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Ďakujem pekne.  

 

- - - 

 

BOD č. 7 

Záver 

 

p. Eperješi, zástupca starostu MČ: Týmto sme program IX. mimoriadneho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto vyčerpali. Veľmi pekne ďakujem 

za účasť. Prajem všetkým pekný deň a krásny predlžený víkend. Ďakujem pekne.  

 

  

V Košiciach dňa 22. 11. 2023 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Ľubomír Grega, MBA  Podpísal dňa: 24.11.2023 

 

 Mgr. Martin Konečný, PhD.   Podpísal dňa: 23.11.2023 

  

 

 

 

 

Podpísal dňa: 24.11.2023      Podpísal dňa: 27.11.2023 

 

Miloš Timko        Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti 

mestskej časti Košice-Staré Mesto      Košice-Staré Mesto  

 

 


